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Občinski svet Občine Mozirje                                                                                                                                         Zapisnik 15. redne seje 

 
ZAPISNIK 

15. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje, ki je bila v torek, 23.2.2021. 
Seja je potekala v dvorani  Kulturnega doma Mozirje. 

 
 

Sejo je vodil župan Občine Mozirje – Ivan Suhoveršnik. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Mozirje: 
JOŽEF JELEN, IVAN ČOPAR, mag. PETER GOLTNIK, mag. BORUT REPŠE, URŠKA 
CAR, LILIJANA RAKUN,  mag. DAMJAN KOCJANC, ALENKA BREZOVNIK. 
 
Opravičeno odsotni:  TANJA ZUPAN VOLER mag., NINA ŽMAVC, MARKO 
PRESEČNIK, BOŠTJAN GOLIČNIK, MARK MOLNAR 
 
Nadzorni odbor:  JANEZ PIRNAT 
 
Ostali navzoči: mag. IVO GLUŠIČ, JAKOB VAČOVNIK, JANEZ JANKO - občinska 

uprava 
 SICOM INVEST d.o.o., VVZ Mozirje, GE-projekt, BP Projektivni biro, 

PRO-MOČ svetovanje  
  
Seja se je pričela ob 17.00 uri.  
 
Navzočih je bilo 8 članov občinskega sveta. 
 
S sklicem seje so člani občinskega sveta prejeli predlog dnevnega reda 15. redne seje 
Občinskega sveta Občine Mozirje.  
 
Tako je bil sprejet naslednji dnevni red:  
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje z dne 

22.12.2020, priloga 
Pregled in potrditev zapisnika 3. dopisne seje  Občinskega sveta Občine Mozirje, z dne 
8.1.2021, priloga 

2. Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za 
območje občine Mozirje - skrajšan postopek, priloga  (poročevalec: PRO – MOČ, svetovanje 
in druge storitve d.o.o.       ) 

3. Predlog prodaje lastniškega deleža družbe Golte d.o.o. - zavezujoča ponudba SICOM INVEST 
d.o.o. (poročevalec: SICOM INVEST d.o.o.) 

4. Širitev OŠ Mozirje – DGD projekt, priloga  (poročevalec: BP Projekti) 
5. Širitev vrtca Mozirje – DGD projekt, priloga  (poročevalec: BP Projekti) 
6. Energetska sanacija objektov OŠ Mozirje in ŠD Mozirje – DIIP priloga  (poročevalec:            

GE-projekt) 
7. Predlog ekonomske cene za razvojni oddelek v šolskem letu 2020/2021, priloga  (poročevalec: 

VVZ Mozirje) 
8. Soglasje k ceni pomoči družini na domu v Občini Mozirje, priloga  (poročevalec: Zavod 

Pristan) 
9. Prodaja premoženja,  priloga (poročevalec: Jakob Vačovnik) 
10. Letni program športa 2021, priloga (poročevalec: Janez Janko) 
11. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 
SKLEP: 
Občinski svet sprejme dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje. 
Dnevni red je bil sprejet soglasno. 
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K 1. točki dnevnega reda 
 
Pregled in potrditev zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje z dne 
22.12.2020 in pregled in potrditev zapisnika 3. dopisne seje  Občinskega sveta Občine 
Mozirje, z dne 8.1.2021 
 
Na vsebino zapisnikov ni bilo pripomb. 
 
Sprejet je bil naslednji 
 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje potrjuje zapisnik 14. redne seje Občinskega sveta Občine 
Mozirje z dne, 22.12.2020 in zapisnik 3. dopisne seje  Občinskega sveta Občine Mozirje, z 
dne 8.1.2021. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
 
Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za 
območje občine Mozirje - skrajšan postopek 
 
Uvodno obrazložitev je podal Jakob Vačovnik. 
 
Skladno s prostorsko zakonodajo morajo občine sprejeti do 30.3.2021 nove Odloke o podlagah 
za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo, usklajene z  veljavno 
področno zakonodajo. 
Pripravljen je odlok z obrazložitvami. Pri pripravi odloka smo zasledovali cilj obdržati čimbolj 
primerljivo višino komunalnega prispevka glede na obstoječi odlok, cene pa so primerljive tudi 
s cenami primerljivih občin. 
S sprejetjem odloka bodo zagotovljene pravne podlage za izračun komunalnega prispevka. 
Višine prispevkov so vezane na realizacije gradenj.  
Odbor za gospodarske dejavnosti Občine Mozirje je odlok obravnaval in predlagal, da ga 
sprejme občinski svet. 
 
Po krajši diskusiji je bil sprejet naslednji  
SKLEP: 
Občinski svet  Občine Mozirje potrjuje Odlok o podlagah za odmero komunalnega 
prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje občine Mozirje – skrajšan 
postopek. 
Sklep je bi sprejet soglasno. 
 
 
 

K 3. točki dnevnega reda 
 
Predlog prodaje lastniškega deleža družbe Golte d.o.o. - zavezujoča ponudba SICOM 
INVEST d.o.o. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Sandi Brezovnik, Golte d.o.o. 
 
Občina Mozirje je prejela ponudbo za odkup poslovnega deleža v družbi GOLTE d.o.o.. 
(priloga).  
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O tej zadevi je Občinski svet Občine Mozirje že razpravljal na 12. redni seji dne 9.9.2020 in 
sprejel sklep, da se  delež Občine Mozirje v družbi Golte d.o.o. obdrži. Zaradi spremenjenih 
razmer, lastniki družbe želijo o tej tremi ponovno razpravljati. 
Cilj je zmanjšati število latnikov, da bo večja hitrost in učinkovitost odločanja, zlati v teh kriznih 
časih za turizem. 
Vizija družbe je, da se obdrži turizem na Golteh in razširi njegova dejavnost predvsem v letno 
obdobje. V ta namen aktivni lastniki želijo družbo prestrukturirat, z dezinveticijami razdolžit 
tako, da bo kapitalsko ustrezna. 
 
Razprava: 
Lilijana Rakun: Posreduje zapis Presečnik Markota: »Ne zastopim ravno SICOM INVEST 
d.o.o. zakaj tako nujno potrebuje ta mali procent našega lasništva. Res bi rad videl analizo 
dokapitalizacije Golte v vseh teh letih, da je vložek v višini 144.970,00 EUR padel na zgolj 
3.582,23 EUR. Ko bodo to pojasnili, bom pa tudi jaz mogoče za odprodajo, nikakor pa ne za 50 
% vrednosti. Prej sem za, da se jim ta delež podari oz. proda za simbolično ceno 1 EUR, oni pa 
se naj zavežejo izvesti tečaj smučanja za otroke nekega starostnega obdobja za dobo 10 let. Še 
lepše pa bi bilo, da bi v primeru zim kot je bila letošnja, oni poskrbeli za Brdce, poteptali proge 
in uredili vlečnico, kajti le to je njihova svetla prihodnost, tu smo se in tu se bi morali naučiti 
smučati naši otroci ki so potencial za prihodnja obdobja. To je samo predlog, zavedam pa se, da 
je to bolj misija nemogoče«. 
Mag. Damjan Kocjanc: 
Glede na nova spoznanja pri predstavitvi dogajanja na Golteh in truda lastnikov, je predlog 
smiselno podpreti. 
Mag. Peter Goltnik: 
Kot predstavnik občine je bil v Nadzornem odboru družbe, zato je že pred meseci bil mnenja, 
da se delež občine odproda. Enakega mnenja je tudi sedaj. 
Jože Jelen: 
Zanima ga naslednje: Kakšno vizijo ima lastnik v zvezi z infrastrukturo (cesta, žičniške naprave, 
…) in z nastanitvenimi kapacitetami. 
Ivan Čopar: 
Že pred desetletji je bila vizija, da Golte lahko živijo v kombinaciji z verigo dopolnjujočih si 
destinacij (poleti morje, pozimi hribi). V sosednji Avstriji, je trend pomoči države šmučiščem, 
ki so nad 1400m.  
Sandi Brezovnik: 
Želeli bi poleg urjene ceste, tudi parkirišče. Lahko je odplačno, važno je, da se vzpostavi red. 
Kar zadeva žičnic, pa enako pričakujemo vstop države. 
Glede nastanitvenih kapacitet pa se želimo povezovat z dopolnjujočimi hotelskimi verigami. 
 
Po razpravi je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine  Mozirje sprejme sklep, da se delež Občine Mozirje odproda v skladu 
z zavezujočo ponudbo SICOM INVEST d.o.o. 
ZA: 5 glasov 
PROTI: 0 
Sklep je bi sprejet. 
 
 
K4. točki dnevnega reda 
 
Širitev OŠ Mozirje – DGD projekt 
 
Uvodno obrazložitev je podala Darja Bezovnik Planovšek: 
Na 14. redni seji, dne 22.12.2020, je Občinski svet Občine Mozirje razpravljal o idejnih 
projektih: prizidek k OŠ Mozirje in k vrtcu Mozirje, ter sprejel naslednji sklep: 
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Občinski svet občine Mozirje je seznanjen z idejnima projektoma prizidave OŠ in vrtca 
Mozirje. Podaja pa naslednje pripombe: 
- razmisli se o vizualni ureditvi (odstranitvi) obstoječih kontejnerjev, 
- preveri se, če je dovolj učilnic tudi dolgoročno, 
- preveri se smiselnost zelene strehe. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno s podanimi pripombami. 
 
Dne 5.2.2021 je Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport objavilo Javni razpis za 
sofinanciranje investicij v vrtcih in osnovnem šolstvu v Republiki Sloveniji v proračunskem 
obdobju 2021 – 2024, ki se zapre 1.3.2021. Predvidena stopnja sofinanciranja je 80% 
upravičenih stroškov (to je brez DDV). 
Ker Občina Mozirje želi kandidirati na odprt javni razpis, se na osnovi predstavljenega IDZ 
izdeluje DGD in pridobiva gradbeno dovoljenje. Prijavnica pa bo zajemala fazo ki se že gradi 
in fazo, ki je v pridobivanju gradbenega dovoljenja. 
Osnovni podatki objekta: 
OŠ faza 1 (že v gradnji): 
Novogradnja: 251,1 m2 notranjih neto površin (šolska knjižnica, 1x učilnica-multimedija, …), 
vrednost: 1094,4 €/m2 (ocena je iz razpisa, brez DDV) 
Obnova: 213,6  m2 (večnamenski prostor), vrednost: 370 €/m2 
Pogodbena vrednost 325.182,97 € (z DDV) 
OŠ faza 2 (v fazi projektiranja): 
Novogradnja: 508,4 m2 notranjih neto površin (3x učilnica, zbornica, sanitarije, …), vrednost: 
1094,4 €/m2 (ocena je iz razpisa) in 284,7 m2 zunanjih površin, vrednost: 540 €/m2 
Obnova: 148,6  m2 (garderobe, tehnična podpora, …), vrednost: 370 €/m2 
Podatki bodo uporabljeni za izdelavo DIIP-a, ki je obvezna priloga prijavnice. 
Razprava:  
- Kako bo objekt priključen na kanalizacijo? 
- Kako so načrtovani izkopi? 
Odg: Glede parcel, je napaka v gradivu in je že odpravljena. Vse se priključuje na obstoječe vire 
(vodovod, kanalizacija, elektrika). Tehnologija gradnje bo podana v PZI. 
 
Po razpravi je bil sprejet naslednji  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje potrjuje predlog širitve OŠ Mozirje na osnovi predlaganih  
DGD projektov. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
 
Širitev vrtca Mozirje – DGD projekt 
 
Uvodno obrazložitev je podala Darja Bezovnik Planovšek: 
Na 14. redni seji, dne 22.12.2020, je Občinski svet občine Mozirje razpravljal o idejnih 
projektih: prizidek k OŠ Mozirje in k vrtcu Mozirje, ter sprejel naslednji sklep: 
Občinski svet Občine Mozirje je seznanjen z idejnima projektoma prizidave OŠ in vrtca 
Mozirje. Podaja pa naslednje pripombe: 
- razmisli se o vizualni ureditvi (odstranitvi) obstoječih kontejnerjev, 
- preveri se ali bo dovolj prostora za igrišča v skladu z normativi, 
- preveri se, če je dovolj igralnic tudi dolgoročno, 
- preveri se smiselnost zelene strehe. 
Sklep je bil sprejet soglasno s podanimi pripombami. 
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Dne 5.2.2021 je Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport objavilo Javni razpis za 
sofinanciranje investicij v vrtcih in osnovnem šolstvu v Republiki Sloveniji v proračunskem 
obdobju 2021 – 2024, ki se zapre 1.3.2021. Predvidena stopnja sofinanciranja je 80% 
upravičenih stroškov (to je brez DDV). 
 
Ker Občina Mozirje, želi skupaj z Občino Rečica ob Savinji kandidirati na odprt javni razpis, se 
na osnovi predstavljenega IDZ izdeluje DGD in pridobiva gradbeno dovoljenje. 
Osnovni podatki objekta: 
Gradnja skupne kuhinje, dodatnih učilnic, zbornice in spremljevalnih prostorov. 
Novogradnja: 528,1 m2 notranjih neto površin (nova skupna kuhinja za Mozirje in Rečico, 2x 
igralnica), vrednost: 1247,5 €/m2 (ocena je iz razpisa, brez DDV) 
Obnova: 82,1 m2 (obstoječa kuhinja se spremeni v senzorno sobo, posebne potrebe), vrednost: 
560 €/m2 
Obnova kleti: 240 m2 (spremljevalni in servisni prostori), vrednost: 550 €/m2 
Podatki bodo uporabljeni za izdelavo DIIPa, ki je obvezna priloga prijavnice. 
Razprava:  
- dopis Marka Presečnika 
- Kako bo objekt priključen na kanalizacijo? 
- Kako so načrtovani izkopi? 
Odg: Vse se priključuje na obstoječe vire (vodovod, kanalizacija, elektrika). Tehnologija 
gradnje bo podana v PZI. 
 
Po razpravi je bil sprejet naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje potrjuje predlog širitve VVZ Mozirje na osnovi predlaganih  
DGD projektov. 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
 
Energetska sanacija objektov OŠ Mozirje in ŠD Mozirje – DIIP 
 
Uvodno obrazložitev je podal g. Lipar, GE-projekti: 
Predmet obravnave so naslednji objekti Občine Mozirje (v nadaljevanju: Občine), ki so bili po 
izvedenih predhodnih analizah prepoznani kot prioritetni za izvedbo celovite energetske 
prenove. V dokumentu obravnavamo objekte: 
• Objekt OŠ Mozirje, Šolska ulica 23, 3330 Mozirje, 
• Objekt ŠD Mozirje, Šolska ulica 23, 3330 Mozirje. 
Objekti bodo po izvedeni celoviti energetski prenovi, prenovljen v celoti, oziroma v 
delu kolikor je to skladno z izdanimi pogoji to mogoče in z vidika izkoriščanja 
ekonomskega potenciala energetske prenove to upravičeno. 
Na podlagi zgornjih izhodišč smo izdelali oceno upravičenosti vseh variant za posamezni objekt 
in izbrali najprimernejšo oziroma najbolj upravičeno optimalno varianto. Obravnave so bile 
naslednje variante: 

1. Varianta 1: Brez investicije, 
2. Varianta 2: Izvedba sanacije po principu javno-zasebnega partnerstva, spodbudo 

Ministrstva za infrastrukturo, v katero so vključena sredstva evropske kohezijske 
politike v višini 49 % upravičenih stroškov operacije (od tega 85 % EU sredstev in 15 
% slovenske soudeležbe kohezijske politike), 

3. Varianta 3: Izvedba sanacije z lastnimi sredstvi Občine v katero so vključena 
sredstva evropske kohezijske politike v višini 49 % upravičenih stroškov 
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operacije (od tega 85 % EU sredstev in 15 % slovenske soudeležbe 
kohezijske politike). 

Iz priložene dokumentacije izhaja, da je optimalna varianta 2. 
V primeru izvedbe po modelu JZP je DDV od dela stroškov, ki jih sofinancira zasebni partner, 
povračljiv, zato je skupna investicijska vrednost projekta naslednja: 913.940,48 EUR brez DDV 
oziroma 940.079,17 EUR z DDV v stalnih cenah in 928.459,52 EUR brez DDV oziroma 
954.993,56 EUR z DDV v tekočih cenah. 

 
Terminski plan: 

 
Razprava:  
- Za ogrevanje šolskega kompleksa skrbi koncesionar. Ali so upoštevane te okoliščine? 
- Glede na velikost objektov in energetsko porabo, ali je predvidena kogeneracija toplote in 
elektrike? 
- Kakšni bodo prihranki, efekti sanacije za občino? 
Odg: Obstoječa cena toplotne energije je razmeroma visoka (86 €/MWh). Izračuni kažejo, da je 
optimalna okrog 45 €/MWh. Koncesijska pogodba se izteče leta 2025. V kolikor bo koncesionar 
pristal na optimalne cene, lahko toploto dobavlja še naprej. Sicer so pa na voljo naslednje opcije: 
toplotna črpalka ali odkup obstoječe kotlovnice od koncesionarja in njena obnova. 
Kogeneracije ta projekt ne predvideva. Lahko pa se za to odloči zasebni partner. 
Objekti niso najboljši niti najslabši, zato bodo prihranki iz naslova energetske sanacije manjši, 
oziroma bo vračilna doba nekoliko daljša. Izračuni kažejo na cca 15 let. 
 
V nadaljevanju je bil sprejet  naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje potrjuje predlog ENERGETSKE SANACIJE OBJEKTOV 
OŠ Mozirje in ŠD Mozirje. 
Sklep je bi sprejet soglasno. 
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K 7. točki dnevnega reda 
 
Predlog ekonomske cene za razvojni oddelek v šolskem letu 2020/2021 
 
Uvodno obrazložitev je podala ravnateljica vrtca Mozirje: 
V januarja 2021 je Občina Mozirje prejela dopis, da ima VVZ Mozirje vse pogoje za odprtje 
razvojnega oddelka v prostorih na Rečici ob Savinji. V ta namen je potrebno, da obe občini 
ustanoviteljici potrdita ekonomsko ceno. Občina Mozirje bo imela v tem oddelku enega otroka. 
Obrazložitev je v prilogi. 
Iz priložene obrazložitve izhaja, da povečano ekonomsko ceno v razvojnem oddelku plača RS, 
občina in starši pa plačuje ceno, kot če bi otrok bil vključen v običajen oddelek.  
Na nivoju občinskih uprav obeh občin ustanoviteljic je sklep usklajen. 
 
Po kratki razpravi je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje potrjuje ekonomsko ceno prilagojenega programa za 
predšolske otroke v višini 981,15 €. 
Osnova za plačilo staršev, ki imajo otroke vključene v razvojni oddelek, velja cena 
programa za  otroke v rednih oddelkih. Razlika se v skladu z veljavnimi predpisi krije iz 
državnega in občinskega proračuna. 
Cena programa razvojnega oddelka velja od 1. 2. 2021 dalje. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
 
Soglasje k ceni pomoči družini na domu v Občini Mozirje 
 
Uvodno obrazložitev je podal mag. Ivo Glušič 
Občina Gornji Grad je na portalu javnih naročil dne 09.11.2020 pod oznako JN006966/2020-
T01 objavila javni razpis za podelitev koncesije za izvajanje javne službe pomoči družini na 
domu v Občinah Gornji Grad, Mozirje, Nazarje, Rečica ob Savinji, Ljubno, Luče in Solčava. 
Najugodnejši ponudnik na razpisu je bil Zavod Pristan iz Vipave. Ponujena in izbrana cena za 
opravljanje storitev je 18,27 EUR za uro. 
S 01.02.2021, ko začne storitev izvajati izbrani koncesionar, se cena efektivne ure iz 16,42 EUR 
poviša na 18,27 EUR za uro. Cena storitve se je pred tem nazadnje spremenila v letu 2019. 
Občina je do sedaj Centru za socialno delo dodatno k potrjeni ceni 16,42 EUR za uro bila dolžna 
plačevati še strošek vodenja in koordinacije v višini 174,87 EUR mesečno. To (ob cca. 40 
efektivnih urah pomoči na domu mesečno) znese še dodatnih več kot 4,00 EUR za uro (podatek 
za leto 2020). Od sedaj naprej pa cena koncesionarja krije tudi ti dve storitvi, zato se dejansko 
strošek za izvajanje storitve pomoči družini na domu za občino znižuje.  
V dogovoru z ostalimi občinami Zgornje Savinjske doline predlagamo, da je cena storitve za 
občane enotna in sicer 6,00 EUR za uro, ob enotni polni ceni izvajanja storitve v višini 18,27 
EUR za uro to pomeni, da predlagamo subvencioniranje občin v višini 12,27 EUR za uro. 
V proračunu Občine Mozirje je za leto 2021 zagotovljenih 36.000,00 EUR za pokrivanje 
stroškov pomoči na domu.  
Cena storitve je enaka za območje občin Zgornje Savinjske doline. 
 
V nadaljevanju je bil sprejet naslednji  
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SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje sprejme soglasje k ceni pomoči družini na domu v Občini 
Mozirje, ki jo je podal izbrani izvajalec storitve Zavod Pristan, Goriška cesta 27, Vipava, 
v višini 18,27 EUR za efektivno uro, pri čemer znaša cena za uporabnike 6,00 EUR za 
efektivno uro, razlika v višini 12,27 EUR za efektivno uro pa se subvencionira iz 
občinskega proračuna. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
 
Prodaja premoženja 
 
Uvodno obrazložitev je podal Jakob Vačovnik: 
Vlagatelj želi odkupiti zemljišče s parc. št. 335/4 k.o. Mozirje v velikosti 215 m2, ki meji na 
njegovo  parcelo št. 335/3 in tako zaokrožiti svoje zemljišče. 
Po prostorskem načrtu se parcela nahaja na robu poselitvenega območja, samo zemljišče je 
območje kmetijskih zemljišč. V delu parcele ob cesti  je vkopan telekomunikacijski vod. Parcela 
se nahaja še v varovalnem pasu državne ceste Mozirje - Žekovec (15 m varovalni pas) in 
vodotoka Trnava (zadrževalnik ) - 5m varovalni pas.  
Parcela z vidika javne rabe nima posebnega pomena, okoli zadrževalnika ostaja v javni rabi 
potrebni pas za vzdrževanje vodotoka. 
Skladno s Zakonom o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni 
list RS, št. 11/18), ni potrebna cenitev, če izkustvena vrednost ne presega 20.000 EUR. 
Zemljišče se proda z neposredno pogodbo, ker je vrednost nižja od 20.000 EUR 
Vsi stroški povezani s geodetskimi in drugimi upravnimi postopki bremenijo kupca. 
Predlagana cena za m2 zemljišča znaša 5,0 EUR. 
Predlagamo, da se vlogi  ugodi. 
 
Razprava: 
- Na eni od preteklih sej je bil sklep, da se zemljišča prodajo po 40,0 EUR/m2, tu pa le                 
5,00 EUR/m2, zakaj? 
- Ker je to kmetijsko zemljišče, ni  mogoča direktna prodaja, ampak preko objave na portalu. 
Odg.:  
Cena 40,0 EUR/m2 velja za stavbna zemljišča, to pa je kmetijsko zemljišče. 
Postopek prodaje izvede odvetniška hiša v skladu z zakonom o kmetijskih zemljiščih.  
 
Po razpravi je bi sprejet 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje se strinja, da se proda zemljišče parc.št. 335/4 k.o. Mozirje, 
v izmeri  215 m2 po ceni 5,0 EUR/m2. Vse stroške postopkov nosi kupec.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
 
Letni program športa 2021 
 
Uvodno obrazložitev je podal Janez Janko: 
Sredstva za izvajanje programov športa v letu 2021 so glede na leto 2010 ostala na isti ravni. 
Komisija za šport je pripravila razdelilnik teh sredstev po posameznih programih športa. Tudi 
letos se bo posebna pozornost posvetila programom športa, ki izvajajo športno vzgojo otrok in 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
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mladine, usmerjene v kakovosten šport. V večji meri financiramo tudi postavko kakovosten 
šport, ker imamo v občini veliko klubov, ki tekmujejo v nacionalnih panožnih tekmovanjih. 
Naloga Občinskega sveta Občine Mozirje je, da ta razdelilnik, ki ga je pripravila Komisija za 
šport, potrdi. Na osnovi sprejetega letnega program športa se izvede javni razpis za izvajanje 
programov športa za leto 2021.  
Razprava: 
- Za šport je v proračunu premalo sredstev. V bodoče kaže planirati več. 
Odg.:  
Obravnavan obseg sredstev je le za razpis. Sicer pa občina daje za šport še v obliki 
subvencioniranih cen rabe športnih objektov in preko investicij v športno infrastrukturo. 
  
Po razpravi je bi sprejet 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mozirje potrjuje program športa za leto 2021. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
 
K 11. točki dnevnega reda 
 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 
Marko Presečnik (e-dopis): 
1. Velikokrat sem že poudarjal, da nam manjka planiranje. Tako v prostorskem kot tudi v 
socialnem sektorju. Pekove lave smo uničili z Jagrom, širimo zaselke, javno infrastrukturo pa 
posodabljamo neprimerno širitvam, ..... 
Zakaj v vseh teh letih ne moremo izdelati nekega plana širitve in izgleda Mozirja in okolice za 
naslednjih 30 - 40 let. To bi bila podlaga za vsa nadaljnja načrtovanja infrastrukture in enoten 
izgled nekega urbanega okolja. Odgovor, ki sem ga do sedaj dobil iz strani občinske uprave je 
bil da to ureja OPN. To ni čisto res. V primeru, ko bi imeli plan širitve, bi temu sledila tudi 
država, posledično pa bi se temu prilagajal OPN !!! Prav tako nujno potrebujemo spisek 
občinskih cest z njihovim realnim stanjem, ki bo vpogled v nadaljnje investicije in vzdrževanja 
cest. 
Odgovor pripravil Jože Sinur: 
1. Zakon o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17) od 106. do 110. člena opisuje namen 

in vsebino Občinskega prostorskega načrta. OPN Mozirje v strateškem delu opisuje 
izhodišča in cilje prostorskega razvoja občine, določa usmeritve za poselitev, določa 
območja prenove, razvoj posameznih dejavnosti, določa območja za širitev in urbanistično 
oblikovanje naselij. Strokovne priloge na katerih temeljijo rešitve prostorskega akta-OPN-
ja so: Urbanistični načrt za naselje Mozirje, Hidrološko hidravlična študija, Obrazložitev 
posameznih posegov, Kmetijski elaborat, Okoljsko poročilo, Analiza stanja in poselitev 
občine Mozirje, Regionalna zasnova prostorskega razvoja za Savinjsko statistično regijo,  
Razvojni program občine Mozirje, … 
Na osnovi OPN-ja občine Mozirje je določen razvoj občine. V kolikor želi občina širiti 
območja za dolgoročni razvoj naselij ima podlago v 28. členu Zurep -2, ki se glasi: 
28. člen 

(območje za dolgoročni razvoj naselja) 
(1) Območje za dolgoročni razvoj naselja je območje, rezervirano za prihodnjo širitev 
ureditvenega območja naselja, zemljišča znotraj njega pa ohranijo namensko rabo prostora, 
dokler se jim za namen širitve ne določi ustrezna namenska raba prostora in prostorski izvedbeni 
pogoji. 
(2) Za dolgoročni razvoj naselja se določijo tista zemljišča, ki so v neposredni bližini območja 
naselja in večinoma še niso namenjena poselitvi, in so z vidika trajnostne rabe naravnih virov, 
ohranjanja kmetijskih zemljišč, varstva okolja, ohranjanja narave, varovanja gozdov ali varstva 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-2915
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-2915
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kulturne dediščine manj pomembna, je pa na njih dolgoročno smiselna funkcija poselitve glede 
na: 
-        naravne danosti; 
-        veljavne pravne režime in področne predpise; 
-        dostopnost do gospodarske javne infrastrukture in družbene infrastrukture oziroma 
možnosti zagotavljanja komunalne opremljenosti; 
-        možnost zagotavljanja javnega potniškega prometa; 
-        možnosti zagotavljanja stanovanjskih območij z oskrbnimi in storitvenimi dejavnostmi; 
-        možnost izboljšanja urbanistične urejenosti ter ohranjanja, izboljšanja ali oblikovanja 
nove prepoznavne podobe naselja. 
(3) Območje za dolgoročni razvoj naselja se okvirno določi v regionalnem prostorskem planu 
ali občinskem prostorskem planu. 
(4) Okvirna območja za dolgoročni razvoj naselja so podlaga za odločanje nosilcev urejanja 
prostora o rabi prostora in določanje pravnih režimov na teh območjih. 
 
Skratka pri naslednjih spremembah in dopolnitvah OPN Mozirje bo potrebno oblikovati 
izhodišča urejanja prostora kot je določeno v 108. členu Zurep-2. 
108. člen 
(izhodišča za pripravo OPN) 
(1) Občina pred sprejetjem odločitve o pripravi ali spremembi OPN pripravi izhodišča za 
pripravo OPN, v katerih ob upoštevanju ciljev urejanja prostora, podatkih iz prikaza stanja 
prostora, poročila o prostorskem razvoju, zahtevah nadrejenih prostorskih aktov in poznavanju 
sedanjih in oceni prihodnjih potreb v prostoru opredeli in utemelji zlasti: 
-        namen in potrebo po pripravi OPN; 
-        ključne vsebinske predloge in nameravane rešitve prostorskega razvoja, ki jih namerava 
urediti z OPN, skupaj z obrazložitvijo, kako so pri tem upoštevani nadrejeni prostorski akti ter 
drugi razvojni in varstveni dokumenti; 
-        potrebne investicije v komunalno opremo in drugo gospodarsko javno infrastrukturo in 
družbeno javno infrastrukturo, ki jih bodo terjale vsebinske rešitve iz prejšnje alineje; 
-        okvirne roke za izvedbo priprave OPN in investicij iz prejšnje alineje. 
(2) Potrebe v prostoru iz prejšnjega odstavka so lastne potrebe občine, potrebe nosilcev urejanja 
prostora in zasebne potrebe. 
(3) Izhodišča se oblikujejo ob sodelovanju udeležencev urejanja prostora. V ta namen občina 
pri oblikovanju izhodišč zagotovi sodelovanje zainteresirane javnosti v obliki zbiranja 
predlogov in pripomb, javnih posvetov ali delavnic, in se posvetuje z nosilci urejanja prostora 
in drugimi udeleženci urejanja prostora. 
 
Kar se tiče občinskih cest, bo občinski svet v eni od naslednjih sej prejel nov predlog o 
kategorizaciji občinskih cest v pregled. Trenutno je v pregledu na Direkciji RS za infrastrukturo 
in čakamo na njihovo pozitivno mnenje. 
 
2. Zakaj samo Občina Mozirje ne sodeluje v projektu pomoči starejšim z električnimi vozili. 

V ta projekt so se vključile vse občine Zg. Savinjske doline le Občina Mozirje ne. 
Odgovor: 
Tako imenovani projekt »prostofer« vodi Občina Gornji Grad, ki je prijavljen v sofinanciranje 
preko LAS-a. Občina Mozirje vidi projekt preveč tvegan, in finančno zahteven, zato se v njega  
ni vključila. 
 
Lilijana Rakun:  
Parkiranje v Mozirju: Kako, kje in kdaj je pričakovati rešitve? 
Zdravnik v Mozirju: Obljubljen je bil še en zdravnik, kdaj bo? 
Odgovor: 
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Borut Repše: 
Ali se predvideva energetska sanacija KD Mozirje, godba ima vedno težave. 
Kako napreduje projekt gradnje ZD Nazarje? 
Odgovor: 
 
Alenka Brezovnik:  
Kako poteka gradnja šolske knjižnice? 
Odgovor: 
Gradnja je v zaključni fazi. Prostor bo odličen. 
Predlog: Ogled prostorov po eni od naslednjih sej. 
 
 

 
Seja je bila zaključena ob 20.10 uri. 
 
 
 
Zapisal :                      ŽUPAN OBČINE MOZIRJE 
Mag. Ivo Glušič            Ivan Suhoveršnik 
 


